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Angående stadsdelsförvaltningens svar på Skrivelse om hemlöshet

Ärende 25

Anette Nordvall (C)
Lars Norén (C)

Stadsdelsförvaltningen skriver i sitt svar att Kungsholmens stadsdelsförvaltning har ett aktivt
arbete mot hemlöshet och barnfamiljer med osäkra boendeförhållanden.

Att det inom SHIS återfinns olika boendeformer som används för både barnfamiljer med
osäkra boendeförhållanden och våldsutsatta.

Vidare att i ärenden där det finns akut behov av en boendelösning för barnfamiljer används
hotell och vandrarhem, detta används dock restriktivt. Samverkan, förebyggande arbete och
insatser som leder till självförsörjning är centralt för att motverka hemlöshet och osäkra
boendeförhållanden.

Mot bakgrund av stadsdelsförvaltningens svar och att erfarenheten säger att många i
målgruppen våldsutsatta kan ha det svårt att komma vidare från skyddat boende (kanske på
grund av att mannen står på kontraktet, man har fått skulder på grund av ekonomiskt våld
som gör att man inte kan få en egen lägenhet).

Och att SHIS borde blandas in så tidigt som möjligt när stadsdelsförvaltningen vet att en
barnfamilj kommer att vräkas vill Centerpartiet att stadsdelsförvaltningen redovisar:

-hur många kvinnor har stadsdelen hjälpt med intyg till bostadsförmedlingen?

-hur många av dessa kvinnor har sedan fått en bostad via bostadsförmedlingen?

-hur många nätter bor en barnfamilj vanligtvis på vandrarhem, och får de därefter en stabil
boendesituation på egen hand eller kastas de ut i en osäker boendeframtid med potentiellt
negativa konsekvenser för barnen?


